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Комесар за проширење ЕУ Јоханес Хан изјавио је да су председници Србије и Косова,
Александар Вучић и Хашим Тачи, свесни ограничења идеје о промени граница.

  

  

У интервјуу за Дојче веле Хан је рекао да је још рано да се прича о томе какав је став
Европске комисије о размени територија и да треба препустити преговарање Вучићу и
Тачију.

  

"Они су потпуно свесни ограничења које та идеја доноси, након што је изашла у јавност –
не само у смислу њихових грађана, већ и међународне заједнице", рекао је он.

  

Хан је додао да су сви рекли да свако билатерално решење мора да допринесе

 1 / 2



Јоханес Хан: Још је рано да се прича о ставу Европске комисије о размени територија - преговарање треба препустити Вучићу и Тачију, они су свесни ограничења те идеје
уторак, 18 септембар 2018 14:10

стабилности у региону, а не супротно.

  

Нисам задовољан слободом медија у региону

  

Комесар за проширење и суседску политику ЕУ Јоханес Хан изјавио је у интервјуу за
Дојче веле да и даље није задовољан слободом медија у региону.

  

„Видим неки фокус, али искрено бих волео да то иде много брже, стабилније и
обимније“, рекао је Хан који је учествовао на другој Медијској конференцији ЕУ о
Западном Балкану у Скопљу.

  

Хан је рекао да је у том смислу важно да се једном годишње организују састанци у
региону и дискутује о различитим питањима.

  

„Сматрам да је било добро то што смо разговарали с представницима медија и чули са
којим проблемима и ограничењима се суочавају. Такође, чули смо новинаре и њихова
искуства, и они су могли да изразе своју забринутост и критике“, рекао је Хан.

  

(Бета - ФоНет)
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